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BRM.0002.3.2021 

 

Protokół Nr XXX/21 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 27 kwietnia 2021 r. 

 

Sesja odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny 

tryb obradowania) 

W sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Udział wzięli: burmistrz Artur Ludew, skarbnik Iwona Czarnota, sekretarz Dorota Kubiś, radca 

prawny oraz osoby zaproszone.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Artur Koniarczyk otworzył sesję, powitał 

zebranych i przewodniczył obradom.  

Poinformował zebranych, że obrady  Rady Miejskiej w Szydłowcu są transmitowane za 

pomocą urządzeń  rejestrujących obraz i dźwięk. Państwa uczestnictwo w Sesji Rady Miejskiej 

jest w pełni dobrowolne.  Uczestnicząc w obradach Rady Miejskiej wyrażacie Państwo zgodę 

na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w tym wizerunku. Na podstawie 

przepisów o ochronie danych osobowych  informuję, iż: Administratorem danych osobowych 

jest Urząd Miejski w Szydłowcu z siedzibą pl. Rynek Wielki 1, 26-500 Szydłowiec, 

reprezentowany przez Pana Artura Ludwa-Burmistrza Szydłowca; Administrator danych 

powołał Inspektora ochrony danych z którą można się skontaktować pod adresem 

e - mail:iod@szydlowiec.pl Państwa dane osobowe w postaci wizerunku oraz głosu są 

transmitowane  i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, których 

przetwarzanie odbywa się w celu realizacji obowiązków prawnych ciążących na 

administratorze. Podstawą prawną przetwarzania danych osobowych jest art. 20 ust. 1b. Ustawy 

z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym oraz art. 6 ust. 1 lit. c) Rozporządzenia 2016/679 

RODO, co oznacza że przetwarzanie danych jest niezbędne do wypełnienia obowiązku 

prawnego ciążącego na administratorze. Nagrania są udostępniane na stronie podmiotowej UM, 

stronie BIP UM, YouTube. Odbiorcą Państwa danych osobowych mogą być podmioty 

uprawnione na podstawie obowiązujących przepisów prawa, podmioty, które zawarły umowę 

powierzenia przetwarzania danych z Administratorem zgodnie z art. 28 RODO oraz każde inne 

osoby, gdyż nagranie stanowi informację publiczną i są udostępniane pod w/w adresami 

internetowymi. Nagrania zapisane na nośnikach danych będą archiwizowane zgodnie 

z obowiązującymi w tym zakresie przepisami prawa. Osoba, której dane są przetwarzane 

posiada prawo dostępu do treści swoich danych oraz prawo ich sprostowania, ma prawo 

wniesienia skargi do  organu nadzorczego, tj. Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, 

w przypadku gdy  uzna, że przetwarzanie danych narusza obowiązujące przepisy prawa 

z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Przewod. obrad poprosił o potwierdzenie obecności radnych w systemie elektronicznym – 

załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu.   

 

Ad 2. 
1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXVIII/21 z dnia 27 stycznia 2021 r. oraz protokołu Nr XXIX/21 

z dnia 3 marca 2021 r. 

4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 
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5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVII/194/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 

28 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na 

lata 2021-2034; 

2) wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2021 Nr 

XXVII/195/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r.; 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Szydłowieckiego; 

4) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego strefy nowej dzielnicy 

przemysłowej S2 w mieście Szydłowcu; 

5) stwierdzenia ważności wyborów uzupełniających Sołtysa w sołectwie Wysocko oraz 

wyborów uzupełniających do Rady Sołeckiej w sołectwie Wysocko; 

6) określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy Szydłowiec na 

rok 2021; 

7) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o wysokości dochodu; 

8) rozpatrzenia skargi na działalność Wydziału Gospodarki Komunalnej i Zarządu Dróg 

Urzędu Miejskiego w Szydłowcu. 

6. Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Szydłowiec. 

7. Sprawozdanie za 2020 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej.  

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Sprawy różne. 

10.  Zamknięcie obrad. 

 

Ad 3.  

Przewod. obrad poinformował, że protokoły  Nr XXVIII/21 z dnia 27 stycznia 2021 r. oraz 

Nr XXIX/21 z dnia 3 marca 2021 r. były wyłożone do wglądu i ewentualnych uzupełnień 

w Biurze Rady Miejskiej w obowiązującym terminie. Do dnia sesji nie zgłoszono uwag 

i wniosków. Wobec powyższego zaproponował przyjęcie ich bez odczytania. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu w systemie elektronicznym - 

załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad 4.  

Burmistrza Szydłowca Artur Ludew przedstawiła informację z prac Burmistrza Szydłowca 

pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu od 3 marca 2021 r.  do 26 kwietnia 2021 r.  

 

I. W okresie od 3 marca do 26 kwietnia 2021 roku wydano 21 Zarządzeń, w tym: 

1. Zarządzenie nr 39/21 z dnia 5 marca 2021 roku w sprawie nabycia 

nieruchomości gruntowej położonej w Szydłowcu na rzecz Gminy Szydłowiec 

- dot. dz. nr 3050/1. 

2. Zarządzenie nr 40/21 z dnia 8 marca 2021 roku w sprawie ogłoszenia przetargu 

na zbycie nieruchomości gruntowej, położonej w miejscowości Świerczek 

gmina Szydłowiec oraz powołania komisji przetargowej. 

3. Zarządzenie nr 41/21 z dnia 8 marca 2021 roku w sprawie ogłoszenia przetargu 

na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w Szydłowcu i powołania 

komisji przetargowej. 

4. Zarządzenie nr 42/21 z dnia 9 marca 2021 roku w sprawie powołania Komisji 

ds. Stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień. 
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5. Zarządzenie nr 43/21 z dnia 10 marca 2021 roku w sprawie w sprawie ustalenia 

wysokości stawek czynszu z tytułu najmu i dzierżawy nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Szydłowiec. 

6. Zarządzenie nr 44/21 z dnia 10 marca 2021 roku w sprawie zmiany Zarządzenia 

Nr 36/21 Burmistrza Szydłowca z dnia 25 lutego 2021 roku w sprawie ustalenia 

planu finansowego dla rachunku dochodów pochodzących ze środków 

Funduszu Przeciwdziałania COVID -19. 

7. Zarządzenie nr 45/21 z dnia 12 marca 2021 roku w sprawie powołania komisji 

przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia trzeciego postępowania o 

udzielenie zamówienia publicznego na „Montaż pomp ciepła, instalacji 

fotowoltaicznych oraz solarnych w ramach realizacji projektu Wymiana 

urządzeń grzewczych na terenie Gminy Szydłowiec”. 

8.  Zarządzenie nr 46/21 z dnia 15 marca 2021 roku w sprawie zarządzenia 

wyborów uzupełniających do Rady Sołeckiej w sołectwie Wysocko.  

9. Zarządzenie nr 47/21 z dnia 15 marca 2021 roku w sprawie sporządzenia 

wykazu nieruchomości przeznaczonej do dzierżawy w trybie bezprzetargowym 

na okres 5 lat, położonej w Szydłowcu na osiedlu „Wschód” z przeznaczeniem 

pod parking. 

10. Zarządzenie nr 48/21 z dnia 16 marca 2021 roku komisji przetargowej do 

przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na „Wymiana urządzeń grzewczych w ramach realizacji projektu 

„Redukcja emisji zanieczyszczeń powietrza poprzez wymianę urządzeń 

grzewczych na terenie Gminy Szydłowiec. 

11. Zarządzenie nr 49/21 z dnia 17 marca 2021 roku w sprawie wprowadzenia 

zmian w planie wydatków oraz w planie finansowym zadań z zakresu 

administracji rządowej na rok 2021. 

12. Zarządzenie nr 50/21 z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie przedstawienia 

sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Szydłowiec za 2020 rok 

wraz z informacją o stanie mienia Gminy oraz planów finansowych instytucji 

kultury. 

13. Zarządzenie nr 51/21 z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie wprowadzenia 

zmian w planie dochodów i wydatków oraz w planie finansowym zadań 

z zakresu administracji rządowej na rok 2021. 

14. Zarządzenie nr 52/21 z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie powołania komisji 

przetargową do przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na „Montaż pomp ciepła, instalacji fotowoltaicznych 

oraz solarnych w ramach realizacji projektu Redukcja emisji zanieczyszczeń 

powietrza poprzez wymianę urządzeń grzewczych na terenie Gminy 

Szydłowiec”. 

15.  Zarządzenie nr 53/21 z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie określenia kwoty 

środków przeznaczonych do wydatkowania w ramach Budżetu Obywatelskiego 

Gminy Szydłowiec na 2022 r. 

16. Zarządzenie nr 54/21 z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie powołania Zespołu 

ds. Budżetu Obywatelskiego Gminy Szydłowiec oraz Zespołu Odwoławczego 

Budżetu Obywatelskiego Gminy Szydłowiec. 
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17. Zarządzenie nr 55/21 z dnia 31 marca 2021 roku w sprawie przygotowania do 

funkcjonowania w systemie kierowania bezpieczeństwem narodowym 

w Gminie Szydłowiec Stanowiska Kierowania bezpieczeństwem narodowym 

Burmistrza Szydłowca w stałej siedzibie i w zapasowym miejscu pracy.  

18. Zarządzenie nr 56/21 z dnia 9 kwietnia 2021 roku w sprawie niewykonania 

prawa pierwokupu w stosunku do nieruchomości gruntowej położonej 

w miejscowości Sadek, oznaczonej w ewidencji gruntów miasta Szydłowca 

jako działka nr 337/4. 

19. Zarządzenie nr 57/21 z dnia 9 kwietnia 2021 roku w sprawie sporządzenia 

wykazu nieruchomości przeznaczonej do dzierżawy w trybie bezprzetargowym 

na okres 3 lat, położonej w Szydłowcu. 

20. Zarządzenie nr 58/21 z dnia 15 kwietnia 2021 roku w sprawie wyznaczenia dni 

wolnych od pracy w Urzędzie Miejskim w Szydłowcu w związku ze świętami 

przypadającymi w sobotę.  

21. Zarządzenie nr 59/21 z dnia 21 kwietnia 2021 roku w sprawie zmiany 

Zarządzenia nr 237/18 w sprawie powołania komisji Socjalno – Bytowej przy 

Urzędzie Miejskim w Szydłowcu.  
 

II. Przekazano do Rady Miejskiej w Szydłowcu następujące projekty Uchwał w 

sprawie:  

1) wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVII/194/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szydłowiec na lata 2021-2034;  

2) wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2021 

Nr XXVII/195/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r.;  

3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Szydłowieckiego;  

4) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego strefy nowej 

dzielnicy przemysłowej S2 w mieście Szydłowcu;  

5) stwierdzenia ważności wyborów uzupełniających Sołtysa w sołectwie Wysocko 

oraz wyborów uzupełniających do Rady Sołeckiej w sołectwie Wysocko;  

6) określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy 

Szydłowiec na rok 2021;  

7) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o wysokości dochodu. 
 

III. W okresie od 3 marca do 26 kwietnia 2021 roku wydano: 
 

 6 decyzji umorzeniowych w podatku od nieruchomosci dla osób fizycznych na 

łaczna kwotę 8.945,00 zł wraz z odsetkami w kwocie 40 zł, 

 2 decyzje w podatku rolnym na kwotę 19 zł.  
 

IV. Informacja z realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Szydłowcu podjętych na Sesji 

w dniu 3 marca 2021 roku. 

1) Uchwała nr XXIX/202/21 w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie 

z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia 

w miejscu sprzedaży należnej w 2021– uchwała zrealizowana. 
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2) Uchwała nr XXIX/203/21 w sprawie określenia wymagań, jakie powinien 

spełniać projekt Budżetu Obywatelskiego Gminy Szydłowiec – uchwała 

zrealizowana. 

3) Uchwała nr XXIX/204/21 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi wnoszonej przez właścicieli nieruchomości na terenie 

Gminy Szydłowiec oraz zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi, kompostujących bioodpady – uchwała 

zrealizowana. 

4) Uchwała nr XXIX/205/21 w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 

w załączniku nr 1 do uchwały Rady Miejskiej w Szydłowcu Nr XXIV/170/20 z 

dnia 27 października 2020 roku w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

aglomeracji gminy Szydłowiec – uchwała zrealizowana. 

5) Uchwała nr XXIX/206/21 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

XXVII/194/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2021-2034 - 

uchwała w trakcie realizacji. 

6) Uchwała nr XXIX/207/21 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale 

Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2021 Nr XXVII/195/20 Rady Miejskiej 

w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r. - uchwała w trakcie realizacji.  

7) Uchwała nr XXIX/208/21 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zespołu 

Edukacji i Finansów Oświaty w Szydłowcu – uchwała zrealizowana. 

8) Uchwała nr XXIX/209/21 w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Miejskiej 

w Szydłowcu do Komisji ds. Stypendiów Sportowych, Nagród i Wyróżnień – 

uchwała zrealizowana. 
 

Wszystkie uchwały w ustawowym terminie 7 dni zostały przekazane do właściwego 

dla nich organu nadzoru. 
 

Ad pkt 5 ppkt 1. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w uchwale Nr XXVII/194/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r. 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2021-2034 wraz z 

objaśnieniami.  

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 2. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2021 Nr XXVII/195/20 Rady 

Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r. 
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Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 3. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Szydłowieckiego wraz z uzasadnieniem. Zgodnie z zapisami Uchwały 

Budżetowej na rok 2021, postanowiono, iż Gmina Szydłowiec będzie partycypować w kosztach 

zadań inwestycyjnych realizowanych przez Powiat Szydłowiecki wymienionych w treści 

projektu uchwały. W związku z powyższym zachodzi konieczność podjęcia uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Szydłowieckiego.  

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 4. 

Pracownik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Inwestycji Andrzej Darczuk 

przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego strefy nowej dzielnicy przemysłowej S2 w mieście Szydłowcu wraz 

z uzasadnieniem. Do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego strefy nowej dzielnicy przemysłowej S2 w mieście Szydłowcu przystąpiono na 

podstawie uchwały Nr XXIV/167/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 27 października 2020 

r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego strefy nowej dzielnicy przemysłowej S2 w mieście 

Szydłowcu. W wyniku przeprowadzonej procedury, zgodnej z art. 17 ustawy o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym (tekst jedn. Dz. U. z 2020 r., poz. 293 z późn. zm.), 

stworzono projekt zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, który 

przedstawiony został Radzie Miejskiej w Szydłowcu do uchwalenia.  Projekt zmiany planu 

dotyczy aktualizacji przebiegu wyznaczonej w planie miejscowym drogi 1KDZ (ul. Pięknej). 

Przyjęty w obowiązującym planie przebieg powiela poszerzenie wyznaczone w planie 

miejscowym przyjętym uchwałą Nr 309/LIX/10 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 9 

listopada 2010 r. Droga ta została jednak zrealizowana na podstawie decyzji ZRID Nr 253/2010 

w związku z czym nie jest zasadnym podtrzymywanie wyznaczonego w poprzednim planie 

poszerzenia. Celem zmiany planu jest zatem dostosowanie przebiegu linii rozgraniczających 

drogi 1KDZ (ul. Pięknej) do obecnego podziału geodezyjnego i własności gminnych. 

A. Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego w odniesieniu do sposobu realizacji 

wymogów wynikających z art. 1 ust. 2–4 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym 

 

1. Wymogi art. 1 ust. 2 w niniejszej uchwale uwzględniono w następujący sposób: 
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a. wymagania ładu przestrzennego, w tym urbanistyki i architektury – zmiana planu 

nie zmienia ustaleń dotyczących tych wymagań; 

b. walory architektoniczne i krajobrazowe – zmiana planu nie zmienia ustaleń 

dotyczących tych wymagań; 

c. wymagania ochrony środowiska, w tym gospodarowania wodami i ochrony 

gruntów rolnych i leśnych – zmiana planu nie zmienia ustaleń dotyczących tych 

wymagań; 

d. wymagania ochrony dziedzictwa kulturowego i zabytków oraz dóbr kultury 

współczesnej – zmiana planu nie zmienia ustaleń dotyczących tych wymagań; 

e. wymagania ochrony zdrowia oraz bezpieczeństwa ludzi i mienia, a także potrzeby 

osób niepełnosprawnych – zmiana planu nie zmienia ustaleń dotyczących tych 

wymagań; 

f. walory ekonomiczne przestrzeni – uchwalenie planu wpłynie pozytywnie na 

wartość nieruchomości położonych w jego zasięgu, bowiem powiększy tereny 

produkcyjno-usługowe o część terenów przeznaczonych w planie obowiązującym 

pod drogę publiczną; 

g. prawo własności – ustalone w zmianie planu linie rozgraniczające tereny o 

różnym przeznaczeniu lub różnych zasadach zagospodarowania zostały 

wyznaczone z poszanowaniem i uwzględnieniem istniejących podziałów 

geodezyjnych i własności; 

h. potrzeby obronności i bezpieczeństwa państwa – zmiana planu nie zmienia ustaleń 

dotyczących tych wymagań; 

i. potrzeby interesu publicznego – zmiana planu nie zmienia ustaleń dotyczących 

tych wymagań; 

j. potrzeby w zakresie rozwoju infrastruktury technicznej, w szczególności sieci 

szerokopasmowych – zmiana planu nie zmienia ustaleń dotyczących tych 

wymagań; 

k. zapewnienie udziału społeczeństwa w pracach nad planem, w tym przy użyciu 

środków komunikacji elektronicznej – w trakcie realizacji procedury 

planistycznej dotyczącej planu, zapewniony był udział społeczeństwa w pracach 

nad projektem planu, m.in. poprzez możliwość składania wniosków oraz uwag do 

projektu planu; 

l. zachowanie jawności i przejrzystości procedur planistycznych – procedura 

charakteryzowała się pełną jawnością i przejrzystością, a także dokładnością 

w sporządzaniu dokumentacji planistycznej; 

m. potrzebę zapewnienia odpowiedniej ilości i jakości wody, do celów zaopatrzenia 

ludności – zmiana planu nie zmienia ustaleń dotyczących tych wymagań. 

2. Wymogi art. 1 ust. 3  

Ustalając przeznaczenie terenu lub określając potencjalny sposób 

zagospodarowania i korzystania z terenu, organ waży interes publiczny i interesy 

prywatne, w tym zgłaszane w postaci wniosków i uwag, zmierzające do ochrony 

istniejącego stanu zagospodarowania terenu, jak i zmian w zakresie jego 

zagospodarowania, a także analizy ekonomiczne, środowiskowe i społeczne. 

uwzględniono w następujący sposób: 

Projekt zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego został 

przygotowany z poszanowaniem prawa własności oraz uwarunkowań ekonomicznych, 

środowiskowych i społecznych. Na jego potrzeby opracowano prognozę skutków 

finansowych uchwalenia planu, która określa i ocenia wpływ jego przyjęcia na dochody i 

wydatki gminy. Została również opracowana prognoza oddziaływania na środowisko, 

której zakres regulują przepisy odrębne z zakresu ochrony środowiska. 
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Zarówno projekt zmiany planu, jak i prognoza oddziaływana na środowisko, 

zostały poddane weryfikacji w trakcie ich wyłożenia do publicznego wglądu.  

Wnioski do przedmiotowej zmiany planu zostały rozpatrzone z poszanowaniem 

zarówno publicznego interesu lokalnej społeczności, jak i interesów prywatnych.  

3. Wymogi art. 1 ust. 4  

W przypadku sytuowania nowej zabudowy, uwzględnienie wymagań ładu 

przestrzennego, efektywnego gospodarowania przestrzenią oraz walorów 

ekonomicznych przestrzeni następuje poprzez: 

1) kształtowanie struktur przestrzennych przy uwzględnieniu dążenia do 

minimalizowania transportochłonności układu przestrzennego; 

2) lokalizowanie nowej zabudowy mieszkaniowej w sposób umożliwiający 

mieszkańcom maksymalne wykorzystanie publicznego transportu zbiorowego 

jako podstawowego środka transportu; 

3) zapewnianie rozwiązań przestrzennych, ułatwiających przemieszczanie się 

pieszych i rowerzystów; 

4) dążenie do planowania i lokalizowania nowej zabudowy: 

a) na obszarach o w pełni wykształconej zwartej strukturze funkcjonalno-

przestrzennej, w granicach jednostki osadniczej w rozumieniu art. 2 pkt 1 

ustawy z dnia 29 sierpnia 2003 r. o urzędowych nazwach miejscowości i 

obiektów fizjograficznych (tekst jedn. Dz. U. z 2019 r. poz. 1443.), w 

szczególności poprzez uzupełnianie istniejącej zabudowy, 

b) na terenach położonych na obszarach innych niż wymienione w lit. a, 

wyłącznie w sytuacji braku dostatecznej ilości terenów przeznaczonych pod 

dany rodzaj zabudowy położonych na obszarach, o których mowa w lit. a; 

przy czym w pierwszej kolejności na obszarach w najwyższym stopniu 

przygotowanych do zabudowy, przez co rozumie się obszary charakteryzujące 

się najlepszym dostępem do sieci komunikacyjnej oraz najlepszym stopniem 

wyposażenia w sieci wodociągowe, kanalizacyjne, elektroenergetyczne, 

gazowe, ciepłownicze oraz sieci i urządzenia telekomunikacyjne, 

adekwatnych dla nowej, planowanej zabudowy. 

uwzględniono w następujący sposób: 

W zmianie planu miejscowego nieznacznie poszerza się już wyznaczone tereny 

produkcyjno-usługowe o dawne poszerzenie drogi. Całość terenów wchodzi w skład 

jednostki osadniczej o zwartej strukturze funkcjonalno-przestrzennej.  

B. Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego a jego zgodność z wynikami 

analizy, o której mowa w art. 32 ust. 1 cyt. ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym. 

Sporządzona przez Burmistrza Szydłowca Ocena aktualności studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Szydłowiec przyjęta uchwałą Nr 124/XX/16 

Rady Miejskiej w Szydłowcu w dniu 2 czerwca 2016 r. nie odnosi się do obszaru objętego 

uchwałą Nr XX/137/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 30 czerwca 2020 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru – Strefy nowej 

dzielnicy przemysłowej S2 w mieście Szydłowcu. Jednakże podjęcie prac nad przyjęciem 

zmiany planu miejscowego jest uzasadnione uwzględnieniem stanu faktycznego oraz obecnego 

podziału geodezyjnego ul. Pięknej. 

C. Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego i jego wpływ na finanse publiczne, 

w tym budżet gminy. 

 Zgodnie z prognozą skutków finansowych wykonaną do przedmiotowej zmiany planu 

miejscowego jej realizacja wpłynie w sposób korzystny na dochody gminy poprzez 
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zmniejszenie kosztów wykupu gruntów pod drogi publiczne oraz nieznaczne zwiększenie 

dochodów z tytułu podatku od nieruchomości. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 5. 
Sekretarz Gminy Dorota Kubiś przestawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia ważności 

wyborów uzupełniających Sołtysa w sołectwie Wysocko oraz wyborów uzupełniających do Rady 

Sołeckiej w sołectwie Wysocko wraz z uzasadnieniem. W związku ze złożeniem rezygnacji przez 

Sołtysa Sołectwa Wysocko oraz dwóch członków Rady Sołeckiej Burmistrz Szydłowca, działając na 

podstawie § 30 ust. 1 i 2 Statutu Sołectwa Wysocko zarządził wybory uzupełniające. Wybory 

przeprowadzono w trybie określonym w Statucie Sołectwa. Zgodnie z § 27 Statutu Sołectwa Rada 

Miejska w drodze uchwały stwierdza ważność wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej.  

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 5. 

Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi i Ochrony Środowiska 

Janusz Pytlak przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz 

wykazu kąpielisk na terenie gminy Szydłowiec na rok 2021 wraz z uzasadnieniem. Rada 

Miejska zgodnie z art. 37 ust. 2 ustawy z dnia 20 lipca 2017 roku - Prawo wodne w drodze 

uchwały będącej aktem prawa miejscowego, ustanawia sezon kąpielowy na terenie gminy. Na 

terenie gminy Szydłowiec sezon kąpielowy w 2021 roku ustanowiony w przedmiotowym 

projekcie uchwały jest planowany w okresie od 1 lipca do 31 sierpnia 2021 roku. Projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie: Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego i  Głównego Inspektora Ochrony 

Środowiska. Do projektu uchwały w ramach konsultacji społecznych nie wniesiono uwag. W 

związku z tym przyjęcie powyższej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 7. 

Dyrektor MOPS Krzysztof Kisiel przedstawił projekt uchwały w sprawie kreślenia wzoru 

wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o wysokości dochodu 

wraz z uzasadnieniem. Zmiana wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o wysokości dochodu jest podyktowana koniecznością wprowadzenia zmian, 
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które wchodzą w życie z dniem 1 lipca 2021 roku. Obecnie obowiązujący wzór wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzór deklaracji o wysokości dochodu jest 

uregulowany przez Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 28 grudnia 2001 roku w sprawie 

dodatku mieszkaniowego (Dz. U. Nr 156, poz.1817 ze. zm.). 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 8. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marek Cegliński przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wydziału Gospodarki Komunalnej i 

Zarządu Dróg Urzędu Miejskiego w Szydłowcu wraz z uzasadnieniem. W dniu 25.02.2021 r. 

(drogą elektroniczną) wpłynęła do Rady Miejskiej w Szydłowcu skarga na działalność 

Wydziału Gospodarki Komunalnej i Zarządu Dróg Urzędu Miejskiego w Szydłowcu. Zgodnie 

z art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego 

(Dz. U. z 2020 roku, poz. 256 ze zm.) rada gminy rozpatruje skargi dotyczące zadań i 

działalności wójta (burmistrza lub prezydenta miasta) i kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych. Skarga była przedmiotem prac Rady Miejskiej w Szydłowcu na 

posiedzeniach Komisji Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w dniach 2.03.2021 r. oraz 

12.04.2021 r. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po zapoznaniu się z aktami sprawy oraz 

wysłuchaniu stron wypracowała niniejszy projekty uchwały.  

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały – 

załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad 6. 

Przewod. obrad przedstawił informację z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy 

Szydłowiec. 

 

Poinformował, że informacja była przedmiotem prac na posiedzeniach Komisji Budżetu oraz 

Komisji Edukacji, które wydały opinię pozytywną.  

Wobec braku uwag informacja została przyjęta poprzez aklamację.  

 

Ad 7.  

Przewod. obrad przedstawił sprawozdanie za 2020 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodziny i systemu pieczy zastępczej.  

 

Poinformował, że sprawozdanie było przedmiotem prac na posiedzeniu Komisji Edukacji RM, 

która wydała opinie pozytywną.  

Wobec braku uwag sprawozdanie zostało przyjęte poprzez aklamację.  
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Ad 8.  

Przewodniczący RM Marek Artur Koniarczyk złożył interpelacje. /w zał./ 

 

Ad 9. 

Radna Grażyna Rycerska poprosiła w sprawie ulicy Jodłowej oraz ulicy Zielonej 

o wyrównanie tych ulic, chodziło radnej o wyrównanie dołów, które się tam znajdują. Doły 

zostały ściągnięte a nie zasypane ponieważ jeżeli będą wciąż zasypywane to to nawierzchnia 

tej ulicy będzie się podnosić więc nie chodzi o to aby się ta nawierzchnia podnosiła ale aby to 

było mniej więcej wyrównane.  

 

Wiceprzewodniczący Marek Plewa podzielił się refleksją po posiedzeniu komisji w związku 

z nazewnictwem ulic. Stwierdził, że to jest bardzo poważny i szeroki temat i ma nadzieję że 

Rada zajmie się tym w sposób metodyczny ponieważ źle byłoby gdyby ta sprawa zamknęła się 

na tym jednym posiedzeniu. Nie zostanie ten temat załatwiony na jednym czy dwóch 

spotkaniach ale może warto byłoby powołać jakiś zespół, który by się tym zajął metodycznie 

na przykład ustalić miejsca, które warto nazwać a na pewno byłoby to wiele miejsc następnie 

w późniejszym czasie powinno poszukać się osób godnych upamiętnienie  

Dodał, że jedynie chciałby zaznaczyć potrzebę podjęcia takiego tematu. 

Zapytał Burmistrza Szydłowca ponieważ kończy się już remont naszego szydłowieckiego kina, 

kiedy nastąpi odbiór i w jaki sposób będzie wyłoniony operator kto będzie prowadził i dbał 

o ten obiekt. 

 

Burmistrz Szydłowca odniósł się do złożonych interpelacji między innymi do powstania 

sklepu socjalnego i samorządowej stacji paliw. Kwestia sklepu socjalnego była przez nas 

gruntownie przeanalizowana a delegacja z Gminy Szydłowiec była na otwarciu takiego sklepu 

socjalnego w Radomiu. Odnosząc się do interpelacji dotyczącej stacji paliw samorządowej 

poinformował, że gmina przymierza się do utworzenia stacji paliw, która obsługiwała by spółki 

gminne i Urząd Miejski. Stacja taka miałaby być zlokalizowana na terenie ciepłowni miejskiej. 

W tej chwili prezes ciepłowni miejskiej jest odpowiedzialny za wdrożenie takiego pomysłu 

w życie z pomocą Wydziału Gospodarki Komunalnej i spółki WiK. Pierwsze wstępne kroki 

prezes w tej sprawie już poczynił, rozmawiał z nim tuż przed sesją i stara się urzeczywistnić 

ten projekt w tej chwili był bardzo zajęty naszymi wnioskami o dofinansowanie modernizacji 

ciepłowni. Ma nadzieję, że w takiej formie uda się taką dystrybucję stacji paliw na własne 

potrzeby wykonać. Przykłady, które były wymienione w interpelacji to przykłady z dużych 

miast gdzie zostały utworzone takie stacje paliw. Dodał, że Skarżysko-Kamienna zlikwidowała 

taką stację paliw przy Miejskim Przedsiębiorstwie  Komunikacji Samochodowej. Oczywiście 

na tą interpelacje zostanie udzielona odpowiedź. 

    Odnosząc się do ulicy Jodłowej i ulicy Zielonej to z tego co sobie przypomina były tam 

uzupełniane ubytki w tych jezdniach to znaczy te ,,dołki". Jeżeli występuje jeszcze potrzeba 

takiej  dodatkowej interwencji, to przekażę taką potrzebę to Referatu Zarządu Dróg i zostanie 

to wykonane. Odnosząc się do kina ,,Górnik" to oficjalny odbiór odbędzie się w czwartek 

o 10:00 jeżeli chodzi o zarządzanie tym kinem to tak jak było w projektach rewitalizacyjnych 

będziemy musieli wyłonić operatora na kino, który będzie tym budynkiem zarządzał. 

W budynku znajduję się sala kinowa, garderoba na potrzeby teatru, toalety winda i dwa 

pomieszczenia socjalne, które mogą być przeznaczone pod działalność gastronomiczną. Została 

tam doprowadzona woda i media tak aby można byłoby w jednym pomieszczeniu urządzić 

jakiś bar a w drugim usiąść przy jakiejś kanapie i wypić kawę czy coś co tam będzie 

można zamówić. Wystąpiło wiele pytań dotyczących tego dlaczego jest tam jedna sala kinowa 

i dlaczego nie ma ich więcej, pytano także o liczbę siedzeń. 
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    Odpowiedź jest prosta dlatego, że remontowany był budynek kina i były tam takie a nie inne 

wymiary tego budynku, które mogliśmy gospodarować. Nie było tam więcej miejsc ponieważ 

nie było budowane nowe kino od podstaw a jedynie modernizowaliśmy stary budynek kina. 

Dodatkowo wymogi przeciwpożarowe czy sanitarne dotyczące zachowania odległości 

budowlanych czy sanitarnych tak jak przy np. przy toaletach powodowały to że takie a nie inne 

musiały mieć powierzchnię ciągi komunikacyjne.  

    Było robione wszystko aby każdy centymetr wykorzystać ale należało się pomieścić w tych 

ściana które były do dyspozycji. 

 

 Przewodniczący obrad odniósł się do złożonych przez siebie interpelacji w temacie sklepu 

socjalnego ponieważ w tym momencie występują możliwość finansowe to są naprawdę bardzo 

duże środki jeżeli chodzi o fundusze Sejmiku Województwa Mazowieckiego m. in. ogłoszone 

zostały konkursy i naprawdę są bardzo duże możliwości wsparcia takich projektów dla różnych 

stowarzyszeń lub fundacji. Występuje taka możliwość aby skorzystać z tego i prowadzić to wy 

należyty sposób. Odnosząc się do stacji paliw także był w interpelacji wymieniony przykład 

m. in. m. Włodawy tj. troszeczkę większego miasta niż Szydłowiec. Przede wszystkim jeżeli 

chodzi o ten pomysł stacji występuje kwestia naszych mieszkańców i nie tylko skorzystania 

z tego przez nasze podmioty czyli nasze spółki ale przede wszystkim przez mieszkańców 

ponieważ wychodząc  naprzeciw temu zależy mu na tym aby to była kwestia możliwości takiej 

rynkowej rywalizacji cenowej. Widzimy co się dzieje na stacjach jeżeli chodzi o obecne ceny 

paliw.  

 

Burmistrz Szydłowca stwierdził, że jeżeli chodzi o różnego rodzaju konkursy to są to konkursy 

doraźne a funkcjonowanie sklepu to są koszty stałe nawet jeżeli w jednym miesiącu będzie jakiś 

program, który pozwoli w jakiś sposób to rozwinąć ale nie podejrzewa, że będzie akurat 

sfinansowane konkretne płace dla tych osób, które byłyby tam zatrudnione jako sprzedawcy ale 

dajmy na to, że nawet taka możliwość by była to są to konkursy doraźne natomiast 

funkcjonowanie to jest działalność gospodarcza i to są koszty stałe więc tutaj występuje bardzo 

duże zagrożenie że taki sklep mógłbym popaść w długi i obciążyć finansowo  stowarzyszenie, 

które go prowadzi.  

    Odnosząc się do stacji paliw to chciałby  powiedzieć, że gmina czy samorząd nie powinien 

być konkurencją dla wolnego rynku mamy takich przedsiębiorców z Szydłowca, którzy 

prowadzą stacje paliw i znamy ich doskonale i nie mówi o koncernach jakie są na rynku. Dodał, 

że budowa takiej stacji paliw to są bardzo duże określone pieniądze, natomiast nie można 

powierzyć takiego zadania spółce miejskiej i taka sugestia w tej interpelacji jest nie do przyjęcia 

ponieważ jedna spółka ponosi spore straty generowane na koniec roku i ma swoje problemy 

i musi najpierw zrobić wszystko aby takich strat nie generować. Przed tą spółką także kolejne 

inwestycje, chociażby dotyczące modernizowania oczyszczalni ścieków. Druga spółka 

ciepłownicza jest to spółka która również ma ogromne wyzwanie przed sobą w tej chwili 

zaczyna realizować pierwszy przetarg to jest projekt dotyczący modernizacji i czeka na 

realizację drugiego projektu, który będzie kontynuacją tej kogeneracji, który teraz się tworzy 

i to są kolejne miliony złotych, które spółka musi zainwestować w to co jest dla niej w tej chwili 

niezbędne i na dzień dzisiejszy najbardziej potrzebne. 

 

Przewodniczący obrad odpowiedział w temacie sklepów socjalnych, że jest to jedna 

z możliwości realizacji tego celu. Dodał, że w Strategii Województwa Mazowieckiego 

ponieważ jako członek Mazowieckiej Rady Działalności Pożytku Publicznego ma możliwość 

opiniowania tej strategii i innych dokumentów jeżeli chodzi o Mazowsze, wyraźnie jest 

rozpisane że może być takie zdanie wieloetapowe. Uważam że jest to możliwe i środki 

naprawdę są duże na ten cel, także są zapewnienia  takie że to nie jest jednorazowy projekt. 
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Odnosząc się do sprawy spółek to wszystko jest uzależnione od chęci realizacji jest możliwość 

zweryfikowania całości tego budżetu, nie będzie się przy tym upierał ale w każdym bądź razie 

wiele gmin się do tego przymierza więc to pokazuje że przynosi to zyski. 

 

Radna Grażyna Rycerska stwierdziła, że Burmistrz Szydłowca ma rację i były te drogi nie 

tak dawno robione to jest wyrównywanie jednak one bardzo z powrotem bardzo szybko się 

psują.  Radna jeździ po ulicy Jodłowej i po naprawie na tydzień czasu ta droga się utrzyma 

a później znowu powstają nowe doły. 

 

Przewodniczący obrad poinformował ponieważ jest do tego zobligowany i radni byli 

poinformowani drogą mailową odnośnie tego, że do 30 kwietnia mają ustawowy termin 

przekazywania oświadczeń majątkowych przez radnych. W związku z tym chciałby powiedzieć 

o tym kilka rzeczy. Ustawa o samorządzie gminnym w artykule 24 określa jakie podmioty są 

zobowiązane do złożenia oświadczenia majątkowego. Chciałby przypomnieć, że w punkcie 3 

mowa jest o tym, że  oświadczenia majątkowe z kopią swojego zeznania o wysokości 

osiągniętego dochodu w roku czyli PIT za rok poprzedni i jego korekta składa się w dwóch 

egzemplarzach. Występuje taki zapis w punkcie 1, iż radny składa  przewodniczącemu rady 

gminy.  Natomiast w punkcie 6 ,,analizy danych zawartych w oświadczeniu majątkowym 

dokonują osoby, którym złożono oświadczenie majątkowe" czyli jasno stąd wynika, że to 

przewodniczący Rady Miejskiej w tym momencie, jego osoba dokonuje takich analiz a później 

osoby, którym złożono oświadczenie majątkowe przekazują egzemplarze urzędowi 

skarbowemu właściwemu ze względu na miejsce zamieszkania osoby składają oświadczenie 

majątkowe. Oświadczenie majątkowe przechowuje się przez 6 lat. Podmiot dokonujący analizy 

o którym mowa w ustępie szóstym i siódmym jest uprawniony do porównania treści 

analizowanego oświadczenia majątkowego oraz załączonej kopii zeznania o wysokości 

osiągniętego dochodu w roku podatkowym PIT z treścią uprzednio złożonych oświadczeń 

majątkowych oraz dołączonym do niej kopiami zeznań o wysokości osiągniętego dochodu 

w roku podatkowym PIT.  W przypadku podejrzenia, że osoba składająca oświadczenie 

majątkowe podała w nim nieprawdę lub zataiła prawdę podmiot dokonujący analizy 

oświadczenia występuje do Centrum Biura Antykorupcyjnego z wnioskiem o kontrolę 

oświadczenia majątkowego. W ustawie w ustępie 11 podpunkt 2 w nieprawidłowościach 

stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz z ich opisem 

i wskazaniem osób które złożyły nieprawidłowo oświadczenie. a 

    Art 24 l skutek podania nieprawdy lub zatajenie prawdy w oświadczeniu majątkowym 

powoduje odpowiedzialność na podstawie artykułu 233 czyli fałszywe zeznanie paragraf 1 

Kodeksu Karnego. 

 

Burmistrz Szydłowca uzupełnił w kwestii projektu stacji paliw w sformułowaniu, który 

powiedział wyraźnie stwierdził, że nasze spółki mają swoje problemy i mają swoje 

priorytetowe zadanie i nie mają wolnych środków finansowych na to aby takie inwestycje 

przeprowadzić, być może uda się wybudować dystrybutory z których będą korzystały nasze 

spółki miejskie i Urząd Miejski zobaczymy jak ta sytuacja dalej się rozwinie i czy będzie jakaś 

możliwość rozbudowy w przyszłości takiej stacji na potrzeby własne. 

Przekazał także informacje odnośnie drugiego i trzeciego maja w tym roku że ze względu na 

pandemię uroczystości nie będą organizowane i nie będą organizowane Szydłowieckie 

Zygmunty. Będziemy jednak składać kwiaty 3 Maja pod pomnikiem Tadeusza Kościuszki 

przed mszą świętą o godzinie 10:30 więc w okolicach godziny 10:15. Będą obecne dwa 

stanowiska transmisyjne jedno będzie 2 maja to będzie stanowisko transmisyjne Radia Rekord, 

gdzie będzie nadawana audycja z Szydłowca a 3-go maja będzie stanowisko transmisyjne Radia 

Radom i w ten sposób zaznaczymy naszą obecność i będziemy się reklamować. 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że otrzymał kilka telefonów od mieszkańców w sprawie 

uzupełnienia ubytków w drogach i chodnikach. Z przykrością stwierdza ale jest wiele takich 

inwestycji, które wykonują między innymi nasze spółki lub inne podmioty zewnętrzne 

i pozostawiają te drogi w bardzo złym stanie. Wystąpił taki przypadek a mianowicie 2 tygodnie 

temu otrzymał z rana telefon, że na ulicy Wschodniej na wysokości targowiska wykopana 

została dziura, która nie była uzupełniona po opadach atmosferycznych, takich przykładów jest 

bardzo dużo w naszej gminie. Wspominał także o dojeździe do Przedszkola Samorządowego 

nr 2,  można mnożyć takie przypadki oraz chodników które się zapadają. Prosił aby ewentualnie 

zwrócić na to szczególną uwagę otrzymał odpowiedź, że będzie to naprawiano mieszanką  

asfaltową ,,w odpowiednim czasie" nie wie kiedy jest ten ,,odpowiedni czas" ale czas najwyższy 

aby te ,,doły łatać" ponieważ w niektórych ulicach mamy już ,,szwajcarski ser z dziurami". 

 

Burmistrz Szydłowca odpowiedział, że wszystko wymaga odpowiednich procedur, firma też 

nie przyjedzie z dnia na dzień i nie naprawi naszych dróg ponieważ taką firmę należy wyłonić 

w zapytaniu ofertowym, z tego co wie w tej chwili albo już takie zapytanie wyszło z Referatu 

Zarząd Dróg albo za chwilę ma wyjść. 

    Odnosząc się do ulicy Wschodniej rzeczywiście była tam awaria sieci ciepłowniczej i to jest 

kwestii Ciepłowni Miejskiej. W tej chwili nawierzchnia została wyrównana kruszywem 

i Ciepłownia Miejska wyrówna to jeszcze masą asfaltową. Dodał, że jest ,,rozgrzebany" 

chodnik przy ulicy Kamiennej ponieważ wyjeżdża tam ciężki sprzęt w związku z budową 

deptaku. Zwracał się z prośbą do wykonawcy o zwrócenie szczególnej uwagi kierowcom. 

Chodnik ten z racji tego, że cały czas był naprawiany i był rozjeżdżany w tej chwili jest 

z kruszywa i zostanie naprawiony dopiero po zakończeniu tej inwestycji przez wykonawcę. 

Wykonawca powiedział Burmistrzowi, że kierowcy którzy tam jeżdżą są z różnych firm. 

Wykonawca  uczulał ich i prosił aby uważali ale w większości są  to kierowcy z firm 

podwykonawczych. Poinformował, że  będą osoby oddelegowane do tego aby  naprawić te 

uszkodzenia tam gdzie  będzie potrzebna aby to robić własnym sumptem będziemy wykonywać 

własnym sumptem tam gdzie będzie to wymagało zlecenia na zewnątrz będziemy zlecać na 

zewnątrz. 

 
Wiceprzewodniczący Marek Plewa stwierdził, że chciałby poruszyć temat terenu przy 

kamieniołomach ,,Pikiel", znowu gromadzą się tam bardzo duże ilości śmieci. Został tam postawiony 

kawałek parkanu z siatki, za który ludzie się nie dostają jednak przesunęli się dalej i wyrzucają śmieci 

do tego kamieniołomu. Uważa, że należałoby pomyśleć nad przedłużeniem tego parkanu albo wręcz 

całkiem ogrodzić ten teren, ponieważ nie można zapobiec inaczej temu aby ludzie tam nie zaśmiecali. 

Kolejną sprawą jaką by chciał poruszyć to teren/podwórko przy ul. Kąpielowej niedaleko Ratusza 

zauważył tam bardzo dużo śmieci, ktoś tam zniszczył płot i ukazał się bardzo opłakany widok. Taka 

sama sytuacja występuje na rogu ul. Słomianej i ul. Północnej, czyli całkiem niedaleko Wydziału 

Gospodarki Komunalnej, znajduje się tam bardzo zaśmiecona posesja. Dodał, że zgłosił już te sprawy 

do Wydziału Gospodarki Komunalnej. 
 

Burmistrz Szydłowca A. Ludew odniósł się do sprawy kamieniołomu  poinformował, że jest 

to teren prywatny i to właściciel odpowiada za to co się znajduje na jego posesji. Urząd 

oczywiście może wysłać kontrolę i tak się też stanie. Podobna sytuacja występuje przy tych 

posesjach na ul. Kąpielowe i ul. Słomianej. Dodał, że rzeczywiście Gmina ma bardzo duży 

problem ze śmieciami i to jest problem, który generują sami mieszkańcy. Poinformował, że 

w dniu dzisiejszym 8 osób sprząta skałę przy cmentarzu, która jest własnością Gminy, tam 

wciąż gromadzą się śmieci i ktoś je wciąż tam podrzuca. Sprzątała już tam Młodzieżowa Rada 

Miejska, pracownicy Urzędu, wolontariusze akcji ,,Z workiem na spacer". Cały czas ten 

problem nie ustaje i cały czas ktoś tam te śmieci podrzuca. Urząd nie jest w stanie upolować 
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każdego, mamy fotopułapki na terenie gminy, które są przestawiane z jednego miejsca na 

drugie, nie mamy ich jednak na tyle, aby całe miasto obstawiać fotopułapkami, ponieważ jak 

się zaczyna okres podpaleń to te fotopułapki przestawia się w te miejsca gdzie dochodzi do 

podpaleń jakiś trwa czy nieużytków. Dodał, że tam gdzie mamy interwencję to sprzątamy. 

 

Przewodniczący M. Koniarczyk stwierdził, że jeżeli jest taki problem to należałoby pomyśleć 

nad zakupem dodatkowej ilości fotopułapek, zdaje sobie sprawę, że nie obstawi się całego 

terenu gminy Ale może takie newralgiczne punkty, które się  notorycznie powtarzają m. in. 

ul. Kamiennej, a także lasy. Należałoby podjąć działania w tym kierunku. 

 

Burmistrz Szydłowca stwierdził, że przy ul. Kamiennej była umieszczona fotopułapka, ale 

została zdjęty aby umieścić ją tam gdzie wystąpiły wcześniej podpalenia. Gmina cały czas 

dokonuje zakupu fotopułapek i zwiększa ich ilość, ale to podobnie jak z tymi chodnikami, które 

są w lepszym lub gorszym stanie. Oczywiście ma świadomość tego, że wiele miejsc wymaga 

interwencji, natomiast nasz budżet jest taki jaki jest i wiadome jest ile mamy na remonty w tym 

roku. Gmina stara się realizować jakieś priorytety ale na wszystko napewno nie wystarczy. 

Wiemy ze sprawozdania, że ponad 1,5 mln zł, w zeszłym roku kosztował Gminę Covid-19. 

Robimy co możemy i faktem jest że jest jeszcze wiele do zrobienia.  

 

Radny Marek Cegliński dopytał w sprawie podjętej uchwały w sprawie określenia sezonu 

kąpielowego na 2021 r. czy to jest błąd bo w akapicie mamy wykaz kąpielisk na 2020 r.  

 

Burmistrz Szydłowca stwierdził, że rzeczywiście jest błąd w metryczce do projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Dorota Kubiś poinformowała, że ta metryczka to nasze wewnętrzne 

uregulowanie i nie ma ona żadnego wpływu na treść uchwały ani na jej uchwalenie.  

 

Przewód. obrad stwierdził, że z pewnością to zostanie poprawione. 

 

Ad 10. 

Na tym porządek XXX sesji został wyczerpany. 

 

Przewod. obrad wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam XXX sesję Rady 

Miejskiej w Szydłowcu” zamknął XXX sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

 

Czas trwania sesji od godz. 1300 do godz. 1440 

 

Rada podjęła uchwały: XXX/210/21, XXX/211/21, XXX/212/21, XXX/213/21, XXX/214/21, 

XXX/215/21, XXX/216/21, XXX/217/21. 

 

 

Głosowanie w głosowaniu jawnym odbyło się poprzez system do głosowania i transmisji 

DSSS. Operatorem systemu był Łukasz Stasiak.  

Protokołował: 

Łukasz Stasiak 

 

Przewodniczący obrad 

 

Marek Artur Koniarczyk 

 


